
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Kaczek 

 

Zebranie odbyło się 16 września 2019 r. o godz. 17:00 w świetlicy wiejskiej w Kaczku. Na ogólną 

liczbę 81 mieszkańców sołectwa w zebraniu wzięło 17 osób, a więc więcej niż 1/10 stałych 

mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w I terminie 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

Ponadto udział w zebraniu brali: 

1) Tomasz Waruszewski- Wójt Gminy  

2) Marian Hincman – Sołtys wsi Kaczek 

3) Wiktoria Łukaszewska – pracownik Urzędu Gminy 

Porządek zebrania:  

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę zakresu 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019. 

3) Uchwalenie przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w 2020 roku 

a) zgłoszenie propozycji przedsięwzięć 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały 

4) Informacja Wójta 

5) Wnioski i zapytania 

Ad.1 

Zebranie otworzył i poprowadził Sołtys wsi Pan Marian Hincman, powitał zebranych i stwierdził 

ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono żadnych uwag, ani dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2 

Sołtys wsi odczytał wniosek o zmianę zakresu przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu 

sołeckiego w 2019 roku. Dotyczył on stworzenia nowego zadania pn. „Zakup tablicy ogłoszeń – 

zapewnienie mieszkańcom dostępu do ważnych informacji i ogłoszeń”, którego koszt wynosi 750,00 zł. 

Kwota ta to oszczędności przy realizacji pierwotnie uchwalonego zadania pn. „Organizacja imprez 

kulturalno-sportowych”. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 

Zebranie wiejskie jednogłośnie podjęło uchwałę w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy i 

zmianę zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego. 



Uchwała stanowi załącznik nr 3 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenie wniosku do Wójta Gminy i wskazania przedsięwzięć do 

realizacji w ramach funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

a) zgłaszanie wniosków 

Przedsięwzięcia do realizacji zgłosił Sołtys i były to: 

- 13 350,00 zł – remont świetlicy wiejskiej w Kaczku 

- 1471,74 zł – organizacja imprez kulturalno-sportowych 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 

b) podjęcie uchwały 

Zebranie wiejskie przyjęło uchwałę w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy ze wskazaniem 

przedsięwzięć do realizacji w 2020 roku w ramach funduszu sołeckiego. 

W głosowaniu 5 osób się wstrzymało, 12 było za. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 

Ad. 4  

• Podziękowanie mieszkańcom, którzy uczestniczyli w dożynkach gminnych w Tylicach. 

• Należy niezwłocznie zgłosić posiadanie szamba lub przydomowej oczyszczalni ścieków. 

• Mijają terminy składania wniosków o przyznanie świadczeń rodzinnych, z funduszu 

alimentacyjnego, „300+”, „500+”, stypendium.  

• 25 września rusza budowa mostu w związku z budową obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego. Przez ten czas będzie wzmożony hałas oraz zmiana organizacji ruchu na ul. 

Sosnowej 

 

Ad. 5  

• Zgłoszono potrzebę wykonania oświetlenia drogowego w Kaczku 

Pan Wójt odpowiedział, że wykonanie oświetlenia to ogromny koszt. Gmina chce w etapach 

budować własną infrastrukturę oświetleniową. Nie jest planowane na najbliższy czas 

wykonanie oświetlenia w Kaczku. Sołectwo może przeznaczyć na to środki z funduszu 

sołeckiego. 

• Wjeżdżając na most w Kaczku nie widać nic z naprzeciwka przez rosnące tam krzaki. 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina nie jest właścicielem gruntu, więc nie może podjąć się 

wycinki. To właściciel gruntu występuje o wycinkę lub robi to sam. 

• Mieszkanki zgłosiły, że chciałyby, aby na placu zabaw było kilka urządzeń do ćwiczeń. 

Pan Wójt odpowiedział, że sołectwo Kaczek ma nowy, wyposażony plac zabaw, dlatego 

gmina nie zamierza go teraz doposażać. Jeśli mieszkańcy chcą, mogą przeznaczyć na ten cel 

fundusz sołecki. 

• Zgłoszono, iż w tłuczniu, który był sypany na drogę, znajdują się metalowe odpady. 



Pan Wójt odpowiedział, że jeśli ktoś poniesie z tego powodu szkody, powinien zgłosić to do 

gminy. 

• Zgłoszono, że w Kaczku na prywatnej działce ma powstać farma fotowoltaiczna, ich zdaniem 

ma być za blisko zabudowań mieszkalnych, co jest szkodliwe dla ludzi.  

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli inwestor otrzyma wszystkie niezbędne zgody, w tym także 

decyzję środowiskową, która również uwzględnia bezpieczeństwo ludzi, to gmina nie jest w 

stanie nic z tym zrobić. Pan Wójt zaproponował dodatkowe spotkanie z mieszkańcami wsi, na 

którym przedyskutowany będzie ten temat. 

Na tym zebranie zakończono 

 

 Protokołowała                        Sołtys Wsi 

      Wiktoria Łukaszewska         Marian Hincman 

 


